20,000cv 这是在可获得 Power Leg积分

A chance to seize 20,000CV Power Leg points

RESERVE & REVITAB PCC RESERVE 沛泉菁华 & REVITABLU 套餐

将20,000 CV赋予购买者的Power Leg(至今累积最多CV的团队)

20,000cv into purchaser's Power Leg



For two weeks only

使用Power Leg积分碰局升级吧! 且让我们一起参加12月份的 STAR GALA星灿晚宴,以及2020年度 婕斯的温哥华奖励之旅!

Obtain a cycle with power leg points and earn a higher rank!
Then, participate in STAR GALA in December and the 2020 Jeunesse Travel event in Vancouver!



2019年10月16日(星期三) 00:01-10月31日(星期四) 23:59
00:01 October 16 - 23:59 October 31, 2019 (1)

Pack with 20,000CV

Pack 1000

价格 (含税/运费另付) Price(incl. tax/excl. shipping) ¥298,080

¥129,600

C V

- 1,000cv •向购买者从下次智能配送日开始连续3个月发放60CV
- ·记入上线的积分820CV
 - To buyer 60CV per month for 3 months starting from the next SmartDelivery
 To up line 820CV

- 460cv
- ·向购买者在下次智能配送日发放60CV
- ·记入上线的积分400CV
- To buyer 60CV on the next SmartDelivery
 To up line 400CV

Power Leg CV

- ·对于未获得积分的新会员或者原有老会员,将赋予上线所见的下线外围团队。
- 婕斯通过系统操作检测,保留再分配的权利将积分或是CV给另一侧团队。 Power Leg积分只赋予套装购买者。(不赋予上线)
- For a new person or existing person without obtaining any points, the points will go into their public leg, the leg that different sponsors can put their enrollees in.

 The company reserves the right to reallocate or reassign the points/CV
- in the opposite leg should any system manipulation be detected. The Power Leg points are available ONLY to the purchaser of the

RESERVE



奖励积分 Bonus Credit

\$700 (¥84,000)

旅游积分

※此礼包套餐的购买者如在2019年10月31日(星期四)23:59

**After the purchase of at least one Package, receive double travel points on all new personally sponsored distributors until October 31st, 2019 23:59 JST.

\$200 (¥24,000)

50



(日本时间) 前推荐新会员,且该新会员购买了旅游积分获得对象的初回登录套餐,则可获得2倍的旅游积分。

※此礼包套餐的购买者如在2019年10月31日(星期四)23:59 (日本时间) 前推荐新会员,且该新会员购买了旅游积分获得对象的初回登录套餐,则可获得1.4倍的旅游积分。

*After the purchase of this package, receive additional 40% travel points on all new personally sponsored distributors until October 31st, 2019 23:59pm JST.

内 容 Package content **RESERVE® REVITABLU™** 13盒 boxes

RESERVE® REVITABLU™

6盒 boxes

※活动套装除冷静期以外, 恕不接受退换。 ※No returns and refunds are available for the event package, except in cooling-off cases.

本套餐贩卖期间(2019年10月16日~10月31日),仅限日本会员访问日本区域市场(JOFFICE>商店>JAPAN)。 海外会员若想要购买日本贩卖产品,请在10月15日之前、或11月1日之后购买

Only Japan registered members can access the JAPAN category(JOFFICE > SHOP > JAPAN category)
during the sale period of this package (Oct. 16 - 31).
If overseas registered members wish to purchase products sold in Japan, please do so up until October 15th or from November 1st onwards.